
 

SA 0052/XXXII/09         

Protokół nr XXXII/09 
z sesji Rady Gminy Goleszów 

odbytej w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Goleszowie 

w dniu 24 czerwca 2009 r. 
Obecni: 

- 13 radnych według załączonej listy obecności, nieobecni radni Kazimierz Wisełka 

i Dariusz Orawiec.  

- sołtysi według załączonej listy obecności, 

- zaproszeni goście;  

− odznaczony Złotą odznaką „Za Zasługi dla Województwa śląskiego” Andrzej 

Wąsowicz, 

− odznaczony Srebrną odznaką „Za Zasługi dla Województwa śląskiego” Jerzy 

Hławiczka, 

− odznaczony Brązową odznaką „Za Zasługi dla Sportu” Jan Bolek. 

− prezes LKS „Olimpia” Józef Gawłowski, 

− komendant gminny OSP RP Arkadiusz Wapienik, 

− przewodniczący Zarządu Rejonowego Związku Kółek i Organizacji 

Rolniczych Antonii Trylski. 

- wójt gminy Zbigniew Wacławik, zastępca wójta Henryk Odias, skarbnik gminy Barbara 

Madzia. 

Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości stanowią załączniki nr 1, 2 i 3 do nin. protokołu. 

 

Ad.1. Otwarcie XXXII sesji Rady Gminy Goleszów, przywitanie radnych i zaproszonych 

gości.  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot o godzinie 1500 otworzył sesję Rady Gminy, 

przywitał radnych, zaproszonych gości, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy.  

 

Ad.2.Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot oświadczył, że zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Nieobecni 

radni to Dariusz Orawiec i Kazimierz Wisełka.  
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Ad.3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji przedstawia 

się następująco: 

1. Otwarcie XXXII sesji Rady Gminy Goleszów, przywitanie radnych i zaproszonych gości.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Wręczenie odznaczeń Za Zasługi Województwa Śląskiego oraz Za Zasługi dla Sportu.  

5. Przyjęcie protokołu z XXXI  sesji Rady Gminy.  

6. Wystąpienia gości. 

7. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania.  

8. Interpelacje i zapytania. 

9. Ocena programów i akcji związanych z ochroną środowiska naturalnego. 

10. Przyjęcie sprawozdania z działalności GOPS w 2008 roku.  

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

11.1. funduszu sołeckiego, 

11.2. zmian budżetu gminy na 2009 rok, 

11.3. zaciągnięcia długoterminowego kredytu, 

11.4. udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu, 

11.5. przyjęcia do realizacji zadania od Powiatu Cieszyńskiego, 

11.6. wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości, 

11.7. programu gospodarczego p/n: Plan odnowy miejscowości Goleszów na lata 2009-

2016, 

11.8. zmiany uchwały Rady Nr XXV/203/08 z dnia 26 listopada 2008 roku, 

11.9. przyjęcia planów pracy na II półrocze 2009 r. komisji stałych Rady Gminy, 

11.10. przyjęcia planu pracy Rady Gminy na II półrocze 2009 r., 

11.11. zmiany uchwały Rady nr I/7/06 z dnia 27 listopada 2006 r.  

12. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

13. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

14. Wolne wnioski. 

15. Informacje i komunikaty. 

16. Zakończenie XXXII sesji Rady Gminy Goleszów.   

Następnie przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych z zapytaniem o wnioski 

w sprawie zmiany zaproponowanego porządku obrad. 

Nikt z radnych nie zawnioskował o zmianę porządku obrad.  
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Przewodniczący poddał pod głosowanie przedstawiony powyżej porządek obrad. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, tj. 13 

głosami „za”. 

 

Ad. Wręczenie odznaczeń Za Zasługi dla Województwa Śląskiego oraz Za Zasługi dla 

Sportu. 

Na podstawie upoważnienia Kapituły Odznaki Honorowej za Zasługi dla Województwa 

Śląskiego Sejmiku Województwa Śląskiego, Wójt Gminy Zbigniew Wacławik Zbigniew 

Wacławik odznaczył następujące osoby: 

• Andrzeja Wąsowicza (wiceprezes Polskiego Związku Narciarskiego) – Złotą Odznaką 

Honorową za Zasługi dla Województwa Śląskiego. 

• Jerzego Hławiczkę (długoletni dyrektor SP Cisownica i działacz Olimpii Goleszów) – 

Srebrną Odznaką Honorową za Zasługi dla Województwa Śląskiego. 

• Jana Bolka (długoletni działacz sekcji narciarskiej Olimpii Goleszów) – Brązową 

Odznaką za Zasługi dla Sportu. 

Wszystkie wyżej wymienione odznaczone osoby są stałymi współpracownikami Olimpii 

Goleszów, a wyróżnienia te otrzymali na wniosek prezesa tego klubu Józefa Gawłowskiego. 

Do protokołu dołączone zostało upoważnienie do wręczenia odznaczeń – załącznik nr 4.  

 

Następnie Przewodniczący Zarządu Rejonowego Związku Kółek i Organizacji Rolniczych 

Antoni Trylski wręczył wójtowi Zbigniewowi Wacławikowi symboliczny puchar za dobrą 

współpracę oraz wspieranie kół gospodyń wiejskich.  

 

Ad.5. Przyjęcie protokołu z XXXI  sesji Rady Gminy. 

Protokół z trzydziestej pierwszej sesji Rady Gminy Goleszów był wyłożony do wglądu 

w biurze Rady. 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego protokołu. Protokół nr XXXI/09 z dnia 

26 maja 2009 r. został przyjęty jednogłośnie, tj. 13 głosami „za”. 

 

Ad.6. Wystąpienia gości. 

W tym punkcie porządku obrad nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad.7. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

Przewodniczący poszczególnych Komisji poinformowali, iż: 
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Komisja Statutowa obradowała w dniu 4 czerwca br. Zakończono rozpatrywanie zapisów 

obowiązującego teraz statutu. do opracowania pozostał jeszcze jeden rozdział dotyczący skarg 

i wniosków. 

 

Komisja Finansów i Inwestycji w okresie pomiędzy sesjami obradowała dwukrotnie w dniach 

15 i 22 czerwca br. Na pierwszym posiedzeniu Komisja spotkała się z sołtysami i omówiono 

tematykę związaną z wprowadzeniem funduszu sołeckiego. Po zapoznaniu się z opiniami 

sołtysów oraz członków Komisji Finansów i Inwestycji, Komisja wnioskuje do Rady 

Gminy o nie przystępowanie do funduszu sołeckiego. 

Natomiast na drugim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowano projekty uchwał według druków 

od 11.2 do 11.6 oraz projekt 11.8. W trakcie omawiania projektu budżetu w sprawie zmiany 

budżetu gminy na 2009 rok dyskusję wywołała kwestia zakupu nowego samochodu bojowego 

dla OSP Goleszów.  

Komisja zwróciła się do Zarządu Gminnego OSP o pisemne oświadczenie wszystkich straży 

w sprawie rezygnacji z wypłaty ekwiwalentu w tym roku oraz o pisemne propozycje 

oszczędności, jakie straż zamierza poczynić w przyszłych latach, w związku z tym, że 

otrzymają środki na nowy samochód.  

Przyjęto także plan pracy na II półrocze 2009 r.  

 

Komisja Rewizyjna: od ostatniej sesji Rady Gminy spotkała się dwukrotnie: 16 oraz 19 

czerwca.  

Na pierwszym posiedzeniu przygotowano plan pracy na II półrocze oraz sprawdzono 

przeprowadzone przetargi na roboty drogowe oraz zapoznano się z założeniami do 

przygotowywanego przetargu na zimowe utrzymanie dróg. Informacje te zostały przyjęte 

przez członków Komisji bez uwag.  

Natomiast na drugim posiedzeniu bez uwag zrealizowano następujące tematy: 

• Analiza ściągalności podatków i opłat na rzecz gminy.  

• Analiza trybu i sposobu rozpatrywania skarg i wniosków przez wójta.  

• Kontrola sporządzonych przez Urząd Gminy projektów w których występowano 

o dofinansowanie ze środków zewnętrznych i ich realizacja. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa odbyła posiedzenie 

18 czerwca br. i zrealizowała następujące tematy: 
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1. Omówienie funkcjonowania punktu zbioru zużytego sprzętu AGD, RTV – Komisja 

pozytywnie oceniła funkcjonowanie tego punktu oraz wnioskuje o dalsze prowadzenie 

zbiórki oraz o informacje na ten temat na łamach Panoramy Goleszowskiej.  

2. Informacja na temat aktualizacji Studium Zagospodarowania Przestrzennego Gminy 

Goleszów – informacje inspektora Mieczysława Żabińskiego zostały przyjęte bez 

uwag.  

3. Przygotowano plan pracy Komisji na II półrocze 2009 r.  

 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia obradowała wczoraj, tj. 23 czerwca. 

Członkowie Komisji zapoznali się z pisemnymi informacjami przygotowanymi przez 

dyrektorów placówek oświatowych, dotyczącymi remontów placówek, zaplanowanych na 

okres wakacyjny.  

Pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Nr XXV/203/08 

z dnia 26 listopada 2008 roku. 

Ponadto Komisja przygotowała plan pracy na II półrocze 2009 r.  

W porządku obrad zaplanowany był także punkt: Informacja pielęgniarki szkolnej o stanie 

zdrowia dzieci i młodzieży w szkołach i w przedszkolu. Nie został on jednak zrealizowany 

z powodu nieobecności na posiedzeniu pielęgniarki szkolnej. W związku z tym Komisja 

proponuje przesunąć ten punkt na sierpniowe posiedzenie.  

 

Ad.8. Interpelacje i zapytania. 

Sołtys Grażyna Foltyn-Skutek złożyła pisemne zapytanie dotyczące sfinansowania zakupu 

opasek odblaskowych dla mieszkańców Gminy Goleszów. Zapytanie to stanowi załącznik nr 

5 do nin. protokołu. 

 

Ad.9. Ocena programów i akcji związanych z ochroną środowiska naturalnego. 

Radni otrzymali pisemną informację na ten temat, którą omówił zastępca wójta Henryk 

Odias. Informacja ta stanowi załącznik nr 6 i 7 do nin. protokołu.  

W trakcie dyskusji nad przedstawioną informacją głos zabrali: 

Sołtys Karol Alkier zapytał o możliwości zorganizowania zbiórki zużytych opon, a radny 

Karol Lipowczan poprosił o informacje dotyczące możliwości dofinansowania wymiany 

pieców centralnego ogrzewania.  
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Odpowiadając, Henryk Odias poinformował, iż obowiązek odbioru zużytych opon leży po 

stronie zakładów wulkanizacyjnych, natomiast w sprawie dofinansowania wymiany pieców 

centralnego ogrzewania należałoby opracować stosowny program, w którym należałoby 

określić uzyskanie przewidywalnego efektu ekologicznego, wynikającego z wymiany pieców. 

 

W związku z brakiem dalszych głów w dyskusji Rada Gminy  pozytywnie oceniła 

programy i akcje związane z ochroną środowiska naturalnego.  

 

Ad.10. Przyjęcie sprawozdania z działalności GOPS w 2008 roku. 

Radni otrzymali pisemne sprawozdanie z działalności GOPS w 2008 roku, które szczegółowo 

omówiła kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Krystyna Klimus.  Sprawozdanie 

to stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu. 

Sprawozdanie to zostało pozytywnie zaopiniowane przez Komisje Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia na posiedzeniu w dniu 27 kwietnia 2009 r.  

 

W trakcie dyskusji nad przedstawioną informacją głos zabrali: 

Radny Krzysztof Glajcar zwrócił się do kierownik GOPS z następującymi pytaniami; 

1. Czy w związku z poszerzeniem wachlarza zadań własnych ośrodka, zostanie na nie 

przekazana stosowna suma z budżetu państwa? 

2. Czy GOPS ściąga zaległości alimentacyjne? 

3. W jaki sposób przeprowadzany jest wybór osób, które korzystają z programu 

szkoleniowego Kapitał Ludzki?  

Kierownik Krystyna Klimus wyjaśniła, iż zgodnie z wytycznymi do programu Kapitał Ludzki 

zakwalifikowano osoby niepracujące i korzystające z pomocy ośrodka. Rekrutację osób 

przeprowadzili pracownicy socjalni, wybierając osoby długotrwale pozostające bez pracy. 

Ponadto kierownik zapoznała zebranych z procedurą egzekucji należności alimentacyjnych 

i poinformowała, iż w budżecie są zagwarantowane środki na wszystkie zadania GOPS.  

 

Ponad to nikt nie zabrał głosu w dyskusji. Nikt z radnych nie wniósł także zastrzeżeń do 

przedstawionego  sprawozdania.  

Wobec powyższego Rada Gminy  przyjęła sprawozdanie z działalności GOPS za 2008 

rok bez uwag.  

Zapis ten został przyjęty jednogłośnie, tj. 13 głosami „za”.  
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Ad.11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Projekty wszystkich uchwał zostały radnym dostarczone przed sesją.  

 

11.1 funduszu sołeckiego. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Krzysztof Glajcar przypomniał o tym, że 

Komisja spotkała się z sołtysami i omówiono tematykę związaną z wprowadzeniem funduszu 

sołeckiego. Po zapoznaniu się z opiniami sołtysów oraz członków Komisji Finansów 

i Inwestycji, Komisja wnioskuje do Rady Gminy o nie przystępowanie do funduszu 

sołeckiego. 

 

Biorąc pod uwagę opinię Komisji przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie funduszu sołeckiego, który mówił o nie przystępowaniu do 

funduszu.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Uchwała nr XXXII/266/09 w sprawie funduszu sołeckiego została podjęta. 

„Za” przyjęciem głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 9 do nin. protokołu. 

 

11.2. zmian budżetu gminy na 2009 rok. 

Projekt uchwał został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji. Opinia 

ta stanowi załącznik nr 10 do nin. protokołu. W trakcie omawiania projektu uchwały na 

posiedzeniu Komisji, Komisja zwróciła się do Zarządu Gminnego OSP o pisemne 

oświadczenie wszystkich straży w sprawie rezygnacji z wypłaty ekwiwalentu w tym roku 

oraz o pisemne propozycje oszczędności, jakie straż zamierza poczynić w przyszłych latach, 

w związku z tym, że otrzymają środki na nowy samochód. 

Pismo takie zostało radnym dostarczone przed sesję, a omówił je jego autora Komendant 

Gminny Związku OSPRP w Goleszowie Arkadiusz Wapienik. Pismo to stanowi załącznik nr 

11 do nin. protokołu.  

 

Treść projektu omówiła skarbnik Barbara Madzia. Szczegółowe pisemne uzasadnienie zmian 

stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu. 

 



Protokół nr XXXII/09 z sesji Rady Gminy Goleszów odbytej w dniu 24 czerwca 2009 r.  strona 8 
 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w 

którym udział brało 13 radnych. 

Uchwała nr XXXII/267/09 w sprawie zmian budżetu gminy na 2009 rok została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 12 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 1 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

 

11.3. zaciągnięcia długoterminowego kredytu. 

Projekt uchwał został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji. Opinia 

ta stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Gminy poddał 

projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 13 radnych. 

Uchwała nr XXXII/268/09 w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu została 

podjęta.  

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu. 

 

11.4. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu. 

Projekt uchwał został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji. Opinia 

ta stanowi załącznik nr 16 do nin. protokołu. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Gminy poddał 

projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 13 radnych. 

Uchwała nr XXXII/269/09 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Cieszyńskiemu została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu. 
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11.5. przyjęcia do realizacji zadania od Powiatu Cieszyńskiego. 

Projekt uchwał został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji. Opinia 

ta stanowi załącznik nr 18 do nin. protokołu. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Gminy poddał 

projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 13 radnych. 

Uchwala nr XXXII/270/09 w sprawie przyjęcia do realizacji zadania od Powiatu 

Cieszyńskiego została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 19 do nin. protokołu. 

 

11.6. wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości. 

Komisja Finansów i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości, ze zmianą polecającą na 

zmianie treści paragrafu 2 na Traci moc uchwała nr XXVII/231/09 Rady Gminy Goleszów 

z dnia 28 stycznia 2009 r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielnie bonifikaty od ceny 

nieruchomości. Pozostałe paragrafy zmieniają numerację odpowiedni na 3 i 4. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 20 do nin. protokołu. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Gminy poddał 

projekt uchwały wraz ze zmianą pod głosowanie, w którym udział brało 13 radnych. 

Uchwała nr XXXII/271/09 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 

nieruchomości została podjęta.  

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 11 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 2 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 21 do nin. protokołu. 

 

11.7. programu gospodarczego p/n: Plan odnowy miejscowości Goleszów na lata 2009-2016. 

Z treścią projektu zapoznał zebranych Wójt Gminy Zbigniew Wacławik. Aktualizacja planu 

wynika z wezwania do uzupełnienia wniosków złożonych w ramach działania „Odnowa 

i rozwój wsi” objętego programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013 

zaktualizowany został pkt 5 Opis planowanych zadań poprzez dodanie w tabeli „Wykaz 
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zadań inwestycyjnych…” kolumny „opis zadania, przedsięwzięcia” oraz uzupełnienie okresu 

realizacji i kosztu szacunkowego.  

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Gminy poddał 

projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 13 radnych. 

Uchwała nr XXXII/272/09 w sprawie programu gospodarczego p/n: Plan odnowy 

miejscowości Goleszów na lata 2009-2016 została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 22 do nin. protokołu. 

 

11.8. zmiany uchwały Rady Nr XXV/203/08 z dnia 26 listopada 2008 roku. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia oraz przez Komisję Finansów i Inwestycji. Opinie Komisji stanowią 

załączniki nr 23 i 24 do nin. protokołu.  

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Gminy poddał 

projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 12 radnych. Z głosowania wyłączony 

został radny Czesław Joniec, który jest członkiem Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych.  

Uchwała nr XXXII/273/09 w sprawie zmiany uchwały Rady Nr XXV/203/08 z dnia 26 

listopada 2008 roku została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 11 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 1 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 25 do nin. protokołu. 

 

11.9. przyjęcia planów pracy na II półrocze 2009 r. komisji stałych Rady Gminy. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Gminy poddał 

projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 13 radnych. 

Uchwała nr XXXII/274/09 w sprawie przyjęcia planów pracy na II półrocze 2009 r. komisji 

stałych Rady Gminy została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 
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Uchwała ta stanowi załącznik nr 26  do nin. protokołu. 

 

11.10. przyjęcia planu pracy Rady Gminy na II półrocze 2009 r. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Gminy poddał 

projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 13 radnych. 

Uchwała nr XXXII/275/09 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy na II półrocze 

2009 r. została podjęta.  

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 27 do nin. protokołu. 

 

11.11. zmiany uchwały Rady nr I/7/06 z dnia 27 listopada 2006 r. 

Radny Adam Żwak w dniu 19 czerwca 2009 r. złożył rezygnację z członkostwa w Komisji 

Finansów i Inwestycji. Pismo to stanowi załącznik nr 28 do nin. protokołu.  

W związku z tym zaszła konieczność uzupełnienia składu Komisji Finansów i Inwestycji. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot zaproponował do składu Komisji kandydaturę 

radnej Joanny Byrtek. Radna wyraziła zgodę.  

Nikt z radnych nie zgłosił więcej kandydatów.  

Przewodniczący poddał więc pod głosowanie projekt uchwały wpisując radną Joannę Byrtek 

jako członka Komisji Finansów i Inwestycji.  

Uchwała nr XXXII/276/09 w sprawie zmiany uchwały Rady nr I/7/06 z dnia 27 listopada 

2006 r. została podjęta.   

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 29 do nin. protokołu. 

 

Ad.12. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Wójt Gminy Zbigniew Wacławik poinformował, iż sprawą zakupu opasek odblaskowych 

zajmuje się kierownik referatu drogowego Jerzy Sikora, który jednocześnie przewodniczy  

Towarzystwu Miłośników Goleszowa. Zdaniem wójta sprawa ta zostanie załatwiona po 

wakacjach. 
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Ad.13. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

Wójt Gminy Zbigniew Wacławik poinformował o następujących sprawach: 

− 29 maja wraz z przewodniczącym Rady Gminy oraz delegacją Koła Gospodyń 

Wiejskich z Kozakowic, Wójt Gminy uczestniczył w 3. ogólnopolskim kongresie 

odnowy wsi, 

− w Domu Ludowym w Goleszowie Równi otwarto nową salę gimnastyczną, 

− przed zakończeniem roku szkolnego odbyło się spotkanie z dyrektorami placówek 

oświatowych, na którym omówiono planowane remonty, 

− w nowym roku szkolnym w SP Puńcowie otwarta zostanie klasa dla 6 latków, 

− 13 czerwca w Kozakowicach otwarte zostało nowe boisko do gry w piłkę nożną, 

− na terenie Gminy Goleszów odnotowano przypadki zachorowań na grypę typu  

A/H1N1 

− ogłoszono podwyższony stan gotowości w związku z lokalnym podtopieniami, 

− IV Transgraniczny Piknik Sportowy Gmin Partnerskich wygrała Wędrynia. Przy tej 

okazji Wójt Gminy poinformował o przykrym incydencie nie sportowego zachowania 

się polskich kibiców i zawodników wobec czeskiej drużyny, 

− 16 czerwca w SP w Goleszowie odbył się ćwiczenia strażackie, 

 

Kolejno informacje przekazał przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot: 

− LDG „Cieszyńska Kraina” przeprowadza konkurs na dyrektora biura oraz na 

księgowego, 

− do Rady Gminy wpłynęły następujące pisma: 

1) wniosek o nabycie parceli w drodze bezprzetargowej – pismo zostało skierowane do 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa, 

2)  wniosek o udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości – pismo zostało 

skierowane do Komisji Finansów i Inwestycji.  

 

Ad.14. Wolne wnioski. 

Radny Karol Plinta w imieniu drużyny z Kisielowa przeprosił za incydent, który miał 

miejsce na Pikniku Sportowym oraz poprosił o przedstawienie wyników wyborów do 

parlamentu europejskiego na terenie Gminy Goleszów.  
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W związku z tym głosem radny Krzysztof Kohut zawnioskował o zebranie uczestników 

incydentu na pikniku i wysłanie ich do Wędryni z oficjalnymi przeprosinami za ich 

zachowanie.  

Wójt Gminy poinformował o wynikach wyborów i tak:  

− najwięcej głosów otrzymał Buzek Jerzy – 1144, 

− Olbrycht Jan – 585, 

− Gierek Adam – 176, 

− Migalski Marek – 93, 

− Kloc Izabela – 65. 

Pozostali kandydaci otrzymali pojedyncze głosy.  

 

Następnie głos zabrał mieszkaniec Kisielowa p. Szczotka, który zwrócił się do Wójta Gminy 

z  podziękowaniami za pomoc w usunięciu przyczyn osuwania się ziemi z urwiska nad jego 

posesją.  

 

Ad.15. Informacje i komunikaty. 

Radny Karol Lipowczan zaprosił wszystkich na obchody XX rocznicy Związku Polskich 

Spadochroniarzy w Domu Ludowym, które odbędą się 4 lipca.  

 

Radna Joanna Byrtek zaprosiła natomiast na dzień 27 czerwca na uroczyste obchody 60 

lecia Ludowego Klubu Sportowego Tempo z Puńcowa.  

 

Ad.16.Zakończenie XXXII sesji Rady Gminy Goleszów. 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot 

o godz. 1810 zamknął sesję Rady Gminy słowami: „zamykam XXXII sesję Rady Gminy 

Goleszów”.  

 

Na tym protokół zakończono.  

 

 

Protokołowała: 

inspektor ds. obsługi Rady Gminy  

Aleksandra Brudny  
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